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Mötesprotokoll från Landsbygdsrådets möte  
2023-05-17, kl. 17.30 – 21.00  
 
Mötet hölls i Huans lokaler    

Deltagare: Rickard Axelsson, Martin Hallingström Skoglund, Ann Djerf Svensson, 

Bodil Fredriksson, Kerstin Hallenborg, Karna Palmquist, Jonas Elnefur, Dan Löf-

gren, Mikael Ulvholt, Helen Hildinggren och Fredrik Lager  

 

Inbjudna: Frida Hartman, Kristianstads Kommun, Sven Anderberg, Huaröds IF och 

Jannie Berggren, Föreningen Huan 

 

Återbud: Lars Nilsson, Karl-Johan Thim och Jan Nordström, Pernilla Nordholm 

 

1) Richard Axelsson, ordförande för landsbygdsrådet hälsade välkommen och för-

klarar mötet öppnat.  

 
2) Dan Löfgren valdes som justerare.  

 
3)  Dagordningen fastställdes och godkändes.  

 

4)  Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.  

 

5)  Föreningen Huan: Janni Berggren presenterade föreningen. Huan bildades 2020 

och är en förening som förvaltar byahuset i Huaröd. Byahuset är en gemensam lo-

kal för alla i byn; en samlingsplats med möjlighet att ordna kurser, fester, över-

nattning och andra aktiviteter.  

Mer om föreningens verksamhet finns att läsa här: HUAN – Huaröd (huarod.nu)  

6)  Lasse Stefanz i Huaröd: Sven Anderberg projektledare för spelningen berättade 

om hur sju föreningar i Huaröd gått samman och gemensamt arrangerar Lasse 

Stefans spelning den 29 juni på idrottsplatsen.  

 

7) Utifrån den slutgiltiga rapporten Inventering och kartläggning av ödehus på 

landsbygden har det beslutats att landsbygdsrådet ska skicka in en ansökan till Lea-

der. I bifogat dokument tas syftet, målgrupperna och målen med projektet upp. 

Den totala summa pengar som söks är 1 759 826 kronor och projektet ämnas dri-

vas under två års tid. 

http://huarod.nu/huan/?fbclid=IwAR1eQmOrlvAlDhZVQrcoBsDPT-SJB1wqfOwmYanhTPfzZr6tKO1dUa_2ZO4
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8) Beslut på inkomna ansökningar till landsbygdsfonden. Fredrik, Kerstin, Jonas 

och Kalle fick i uppdrag vid förra landsbygdsrådets möte att ta fram ett förslag på 

fördelning av de inkomna ansökningarna. En presentation gjordes och förslaget god-

kändes. Vid beslutet angav Jonas jäv i samband med Åhus Blåsorkesters ansökan 

och deltog inte i beslutet.  

 

Kund Beviljat be-

lopp 
Söker för  

Fjälkestads Ridklubb 30 000 Till ett skyddstaket runt tävlingsbanan.  

Fjälkinge Scoutkår 20 000 Bidrag till att bygga upp en ny scoutstuga 

Föreningen Tollarpsdagarna 0 Till barnunderhållningen i samband med Tollarpsdagarna  

Holley Hivers 0 Tvätt och målning av gavlarna på Vinterlust  

Ideella föreningen Huan 30 000 Investering till nya vitvaror till köket i byahuset  

Kiaby Idrottsförening 0 Byggmaterial till ett nytt förråd.  

Lilla By Ideell Förening 30 000 Inköp av Projektor, headset och tält  

Oppmanna Vånga bygde-

gårdsförening 

0 Bidrag till fönsterrenovering  

Oppmanna Vånga Bygderåd 0 Skötsel av Arkelstorps vandringsled; ett vedskjul, spänger, skylt-

material och drivmedel  

Rickarums Bya Teater 25 000 Annonsering, scenografi och ombyggnad av scen till årets sommar-

spel  

Stiftelsen Lerjevallens Fri-

luftsgård 

0 nya toaletter till Timmerstugan 

Tollarps Byalag 0 Inköp av kometer  

Tollarps Scoutkår 25 000 Ett uteklassrum, väderskydd och vindskydd  

Vittskövle Idrottsförening 25 000 Inköp av två fotbollsmål 

Åhus Blåsorkester 15 000 Inköp av portabelt högtalarsystem, Ljudisolering trumskärm och 

Ny standar.  

Åhus Gymnastikklubb 0 Förstudie av trupphall  

 

9) Studiebesöket till Häradsbäck. Arbetet som görs i Häradsbäck inspirerade delta-

garna och de var imponerade över det arbete som gjorts och görs i Häradsbäck. 

Några av orterna kommer nu ha fortsatt kontakt med dem för att få inspiration i det 

egna arbetet.  

10) Dan informerade om att den 14 juni hålls ett möte; Tematräff med idéburen sek-

tor där kommunens handlingsplan med idéburna sektorn ska presenteras.   

Synpunkter på att det är svårare nu att ansöka om stöd för bidrag o kommunens R-

bok (boknings- och bidragssystem.) Fredrik lovade att föra synpunkterna vidare till 

de ansvariga för R-Bok) 

Region Skåne har beslutat att Degeberga vårdcentral ska läggas ner och bli en filial 

till vårdcentralen i Tollarp. Byborna i Degeberga är inte nöjda med beslutet och ge-

nom byalaget kämpar de nu för att behålla vårdcentralen i orten. Bland annat har de 
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startat namninsamlingar för att få ha kvar vårdcentralen.  

Byalaget har även ett önskemål att kommunen gör påtryckningar på Region Skåne 

att ändra sitt beslut för att behålla en levande landsbygd.  

Medlemmarna i landsbygdsrådet är inte heller nöjda med beslutet och önskar att 

Regionen ändrar sig och låter vårdcentralen blir kvar i Degeberga.  

11) Nästa möte 23 augusti då vi är i Djurröd.  

12) Richard Axelsson avslutade mötet. 

 

 


